
Волфрам Мас: Нисмо тражили да Србија призна Косово
четвртак, 15 децембар 2011 13:35

НОВИ САД - Амбасадор Немачке у Београду Волфрам Мас изјавио је данас да његова
држава ниједног тренутка није тражила од Србије да призна независност Косова.

  

"Признање Косова никада нисмо очекивали, нити тражили, али од Србије очекујемо
нормализацију односа са Косовом", изјавио је Мас новинарима у Новом Саду.

  

Према његовим речима, одлуку коју је 9. децембра у Бриселу донео Савет ЕУ треба
схватити на прави начин - као тромесечно одлагање одлуке о додељивању статуса
кандидата за чланство у ЕУ.

  

"Има још неколико ствари на којима је потребно радити у том периоду и Србија има
прилику да спроведе у дело оно што је већ рекла да ће учинити. Ако то буде учињено
онда ће одлука у марту бити аутоматска", рекао је Мас.

  

Немачки амбасадор је додао да не сумња у то да ће бити решено још једно отворено
питање у дијалогу Београда и Приштине, а то је регионално представљање Косова, и да
ће потом одлука о статусу кандидата Србије бити позитивна.

  

(Танјуг)
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